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                                                                           Sz. Pani 

                                                                           Elżbieta Witek 

                                                                           Marszałek Sejmu RP 

 

 

  Na podstawie art. 191 i 192 Regulaminu Sejmu RP wnoszę interpelację poselską 

skierowaną do Pana Mateusza Morawieckiego – Prezesa Rady Ministrów w sprawie rekompensaty 

dla samorządów z tytułu opłacania kosztów wywozu odpadów z nieruchomości zamieszkiwanych 

przez uchodźców. 

 

 

                                                                                                Z wyrazami szacunku 

                                                                                               /-/ Krzysztof Paszyk 

 

Sz. Pan 

                                                                           Mateusz Morawiecki 

Prezes Rady Ministrów 

 

Interpelacja poselska 

 

w sprawie rekompensaty dla samorządów z tytułu opłacania kosztów wywozu 

odpadów z nieruchomości zamieszkiwanych przez uchodźców 

 

         Napływ do naszego kraju uchodźców z Ukrainy generuje poważne koszty dla samorządów, 

związane z rosnącymi kosztami zagospodarowania odpadów komunalnych. Problem jest tym 

większy, że jeszcze przed kryzysem uchodźczym, wiele miast i gmin nie mogło dopiąć gospodarki 



śmieciowej. Samorządy pytają o rekompensaty ze środków centralnych, oraz dopominają się                     

o rozwiązania systemowe, bo specustawa, która szeroko reguluje kwestie uchodźcze, o tym 

problemie milczy. 

     Mamy w kraju obecnie ponad 2 mln nowych producentów odpadów. Ważnym problemem, 

wymagającym rozwiązań na szczeblu ogólnokrajowym jest jak ująć tych nowych producentów w 

systemie i kto ma płacić za odbiór i zagospodarowanie wytwarzanych przez nich odpadów? Skala 

zjawiska jest tak duża, że bez wątpienia potrzeba systemowych rozwiązań, bo problemu nie da się 

rozwiązać na poziomie poszczególnych samorządów. 

       Z uwagi na powyższe, zwracam się do Pana Premiera z następującymi pytaniami: 

1. Czy i w jaki sposób Rząd zrekompensuje samorządom rosnące koszty zagospodarowania 

odpadów z nieruchomości zamieszkiwanych przez uchodźców? 

2. Czy i kiedy zostaną wprowadzone nowe rozwiązania systemowe w tym zakresie? 

  

 

 

Z wyrazami szacunku 

/-/ Krzysztof Paszyk 


